
 
Jäsenten esille ottamat asiat 
  
Martinseurakunnan seurakuntaneuvosto § 81    
      
 
 
Esitys Käsitellään jäsenten esille ottamat asiat. 

 
Päätös Anne-Maarit Vehosmaa kertoo, että Hirvensalon kirkolla on tarkoitus 

syksyllä aloittaa nuorille suunnattu Alfa Youth -kurssi. Nuorisotyön 
tiimin on tarkoitus hakea kirkkohallituksen avustusta ko. toimintaan. 
 
Seppo Muurinen tuo esiin mahdollisuuden, että Uittamon 
seurakuntatalo olisi käytössä edelleen syyskaudella, sillä kiinteistön 
purkamiseen liittyvässä asiassa on tehty valituksia. Norvasuo tuo 
esiin, että seurakunnassa on keskusteltu asiasta, mutta päädytty 
siihen, että toimintaa Uittamolla ei syyskaudella enää jatketa. 
 
Lotta Valve tuo esiin, että Hirvensalon seurakuntakeskukseen ollaan 
tilaamassa kirkkotekstiilit. Kirkkotekstiilien tilaamista edistää 
Hirvensalon seurakuntakeskuksen taidetoimikunta. Marja-Liisa 
Salminen tuo esiin sopivan tekstiilitaiteilijan, Helena Vaarin. 
 
Pekka Larkela tuo esiin, että hän on tehnyt pyynnöstä rukouspuun 
kirkkosaliin. 
 
Elsa Lempinen tuo esiin, että Hirvensalon seurakuntakeskuksen 
toiminnan ideoinnista, kehittämisestä ja toteuttamisesta 
kiinnostuneita seurakuntalaisia pitäisi ottaa mukaan Hirvensalon 
seurakuntakeskuksen toiminnan alkuun. 
 
Eemi Kestilä tuo esiin, että nuorisotyönohjaaja Anniina Salmisen 
viransijaisuus on päättymässä syksyllä. Kestilä tuo esiin, että 
rekrytointi on syytä aloittaa riittävän ajoissa ja rekrytoinnissa on 
toiveena, että nuoria olisi mukana. 
 
Puheenjohtaja tuo esiin, että seurakuntaneuvosto pitää ylimääräisen 
kokouksen keskiviikkona 6.8.2025. 
 
Liisa Laukkanen tuo esiin, että osallistuu Kirkkopäiville 23.-25.5. 
Seinäjoella paneelikeskustelijana. Keskustelun aiheena on kirkon 
ympäristötyö ja Laukkanen mukana vapaaehtoisen roolissa Turun 
Ymppäkerhon puolesta. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


